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Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
sJcibsregistr er ingsalgiftei-. 

(Anden behandling findes i tidenden sp. 
1515). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 133 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
valutaforhold m. v. /  

(Anden behandling findes i tidenden sp. 
1516). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Udvalgets ordfører (Ohr. Christiansen): 
Udvalget har holdt et møde mellem, anden 
og tredje behandling og indstiller enstem- 
migt, at lovforslaget vedtages i den affat- 
telse, det fik ved anden behandling. 

Aksel Larsen: Vi ser os ikke i stand til at 
medvirke til dette lovforslags fremme. Vi 
er klar over, at det er en rammelov, og at 
det for så vidt kan være vanskeligt at fore- 
slå anden formulering af dens enkelte be- 
stemmelser end den foreliggende, men såvel 
den praksis, der hidtil er fulgt af de veks- 
lende regeringer, hvad angår vort handels- 
forhold med udlandet, kontrol med valu- 
taen o. s. v., som den debat, der har været 
om disse spørgsmål ved behandlingen af 
lovforslaget, siger til os, at vi i hvert fald 
ikke har noget, der ligner blot tilnærmelses- 
vis sikkerhed for, at loven vil blive admini- 
streret på en måde, som vil være i over- 
ensstemmelse med Danmarks interesser. Vi 
vil ikke have medansvar for lovens vedta- 
gelse, idet det umiddelbart ville give os et 

medansvar for følgerne af den, for den 
måde, den bliver administreret på. Vi vil 
derfor afholde os fra at stemme. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 140 stemmer; 6 
medlemmer tilkendegav, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil  nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af jorslag til lov om 
tillæg til lov om indmalingspligt m. m. for 
dansk hvede og rug. 

(Anden behandling findes i tidenden sp. 
1509). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Udvalgets ordfører (Carl Petersen): Ud- 
valget har holdt et møde mellem anden og 
tredje behandling, og jeg kan på hele ud- 
valgets vegne indstille lovforslaget til ved- 
tagelse. 

Fuglsang: Som. sagt ved første behand- 
ling ønsker mit parti at stemme mod dette 
lovforslag, hvis konsekvens jo vil være en 
forhøjelse af prisen på korn. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
vedtoges med 140 stemmer mod 6. 

Formanden: Lovforslaget vil nu' blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om 
ændring i lov Orill arbejdsanvisning og arbejds- 
løshedsforsi7cring m. v. (Om afskaffelse af 
karenstiden) [af Alfred Jensen m. fl.]. 

(Lovforslaget findes i tillæg A. sp. 619, 
fremsættelsen i tidenden sp. 943). 


